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Reprezentacja Włoch przygotowuje się do czwartkowego meczu

towarzyskiego z Hiszpanią. Na konferencji prasowej kadry pojawił się dziś

Alessandro Florenzi. 

 

Poranne ataki w Brukseli?

- Przyjęliśmy ze smutkiem nowe epizody terrorystyczne, musimy patrzeć przed

siebie i nie bać się. Dzwoniłem do Nainggolana, był wstrząśnięty, ale czuje się

dobrze.

 

Odejście Conte?

- Odejście Conte nie zmienia relacje, wszyscy mamy ten sam cel: dobre spisanie się

na Euro. Chcemy powiedzieć swoje i zaliczyć dobry występ, trener jest

zmotywowany. Postaramy się zakończyć tę wielką przygodę jak najlepiej. Conte się

nie zmienił, pracuje z takim samym zaangażowaniem. Mam nadzieję odpłacić za

zaufanie trenera, gdy zostanę wystawiony na boisku.

 

De Rossiego nie ma na liście powołanych.

- De Rossi miał pewne problemy z urazami, trenuje, gdyż ma wielkie pragnienie gry

w Romie i reprezentacji Włoch, jest bardzo przywiązany do tych barw.

Przybywa Hiszpania.

- Musimy postarać się nie pozwolić im grać, pod względem posiadania piłki nie

mamy równych sobie. Nie powinniśmy się bać.

 

Opinia na temat Belgii, rywala w grupie na Euro?

- Są bardzo mocni, są jednym z kandydatów do zdobycia tytułu. Przeciwko nim

zagraliśmy dobry mecz, mimo że przegraliśmy. Znam jednego z nich, jest nim

Nainggolan, który jest jednym z najlepszych nowoczesnych pomocników.

 

Szwecja?
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- To dobry zespół, Ibrahimovic jest ich silnym punktem. Jeśli uda nam się zatrzymać

jego, zatrzymamy 50% tej drużyny.
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